
Протокол № 11

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 25 листопада 2021 року                                                        м. Кропивницький

Склад комісії – 7 осіб

Присутні   4   осіб:  
голова постійної комісії – Дрозд Юрій Васильович;
заступник голови постійної комісії - Кайдаш Юрій Анатолійович
секретар постійної комісії – Тесленко Андрій Вікторович
члени постійної комісії:     Шевчук Артем Сергійович

Відсутні   3   особи  :

член постійної комісії – Здебська Валентина Павлівна;
Шевченко Денис Вікторович
Яровой Андрій Ігорович

У роботі постійної комісії взяв участь Волканов В.А. – заступник голови
обласної ради.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про Програму підтримки енергомодернізації житлових будинків об’єднань
співвласників  багатоквартирних  будинків  Кіровоградської  області  на  2022-2023
роки.

Інформують: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту
житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

2. Про хід опалювального періоду 2021\2022 року в області.
Інформують: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту

житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

3. Про  внесення змін до рішення обласної ради від 25 вересня 2009 року
№ 764.

Інформують: Дубровський  В’ячеслав  Юрійович —  директор
департаменту  екології,  природних  ресурсів  та  паливно-енрегетичного  комплексу
Кіровоградської обласної державної адміністрації



4. Про  стан  виконання  обласної  програми  створення  страхового  фонду
документації на 2019-2021 роки, затвердженої рішенням обласної ради від 11 грудня
2018 року № 595 .

Інформують: Покотило  Ольга  Анатоліївна –  заступник  директора
Державного архіву Кіровоградської області 

5. Про обласну програму створення страхового фонду документації на 2022-
2024 роки.

Інформують: Покотило  Ольга  Анатоліївна –  заступник  директора
Державного архіву Кіровоградської області 

6. Про хід виконання інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
на  2021  рік,  погодженої  рішенням Кіровоградської  обласної  ради від 25 вересня
2020 року № 808 (із змінами).

Інформує: Романюк  Микола  Олександрович –  заступник  генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Кравченко Роман Миколайович - керівник групи з впровадження
інвестиційних та інших проектів ОКВП "Дніпро-Кіровоград"

7. Про  лист  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  від  15  листопада  2021  року
№ 2749/08/07-21  щодо  необхідності  внесення  змін  до  інвестиційної  програми
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2022 рік.

Інформує: Романюк  Микола  Олександрович –  заступник  генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Кравченко Роман Миколайович - керівник групи з впровадження
інвестиційних та інших проектів ОКВП "Дніпро-Кіровоград"

8. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року № 16
“Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.

Інформують: Анісімова  Анжела  Миколаївна –  виконуючий  обов'язки
директора  департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

9. Про  прогноз  обласного  бюджету  Кіровоградської  області  на
2022-2024 роки.

Інформують: Анісімова  Анжела  Миколаївна –  виконуючий  обов'язки
директора  департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Перед  початком  розгляду  питань,  голова  постійної  комісії  обласної  ради
запропонував проголосувати за запропонований перелік питань на розгляд постійної
комісії  обласної ради (одноголосно).



1. Про  Програму  підтримки  енергомодернізації  житлових  будинків
об’єднань співвласників багатоквартирних будинків Кіровоградської області
на 2022-2023 роки.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації Довжук О.В. про
Програму  підтримки  енергомодернізації  житлових  будинків  об’єднань
співвласників  багатоквартирних  будинків  Кіровоградської  області  на
2022-2023 роки.

За  наданою  інформацією,  починаючи  з  2021  року  гранти  для  часткового
відшкодування  витрат  на  заходи  з  енергоефективності  у  багатоквартирних
будинках  ОСББ  можливе  лише  за  програмою  "Еенергодім"  від  державної
установи  "Фонд  енергоефективності".  Перші  500  поданих  заявок  на  участь  у
програмі "Енергодім" отримають підвищений грант за умовами Програми, а саме
це додаткові 20% до основної суми компенсації в залежності від обраного пакету
заходів: тобто, 60% для пакету "Легкий" (А) та 70% для пакету "Комплексний"
(Б). До переліку перших 500 заявок на підвищену компенсацію ввійшли 39 заявок
від ОСББ області.

У обговоренні взяв участь: Дрозд Ю.В. (стосовно заборгованості по “теплим
кредитам” минулих років).

Більше запитань до доповідача не було.
За  результатами  обговорення  голова  комісії поставив  на  голосування

наступну пропозицію:
“1. Інформацію взяти до відома.
2. Підтримати  запропонований  проект  рішення  обласної  ради  з  даного

питання.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 75 (додаються).

2. Про хід опалювального періоду 2021\2022 року в області.
Слухали: директора  департаменту  житлово-комунального  господарства

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Довжук  О.В.  про  хід
опалювального  періоду  2021\2022  року  в  області,  зокрема  щодо  розв’язання
проблемного  питання  відносно  стану  опалювального  сезону  у  Світловодській
територіальній громаді.

В обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В.
За результатами обговорення головуючий поставив на голосування наступну

пропозицію:
“1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  Світловодському  міському  голові  надати  обласній  раді

інформацію  щодо  обґрунтованої  позиції  міської  ради  із  зазначенням  шляхів
розв’язання  проблемного  питання  відносно  стабільного  проходження
опалювального сезону у Світловодській територіальній громаді.

3. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації
інформувати  обласну  раду  про  хід  вирішення  питання  забезпечення  населення



Світловодської  територіальної  громади  теплом  під  час  опалювального  періоду
2021\2022 року.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 76 (додаються).

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25 вересня 2009 року
№ 764.

Слухали: інформацію директора департаменту екології, природних ресурсів
та  паливно-енрегетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації Дубровського В.Ю. щодо внесення змін до рішення обласної ради
від  25  вересня  2009  року  №  764  “Про  зміни  у  мережі  територій  і  об’єктів
природно-заповідного  фонду  області”  у  частині  збільшення  площі  заповідного
урочища “Зелена  брама”  із  2948,0  га  до  2952,1248  га,  у  зв’язку  з  виявленими
неточностями  щодо  площі  об’єкту  природно-заповідного  фонду  під  час
виготовлення технічної документації із землеустрою.

У обговоренні взяв участь: Кайдаш Ю.А., Волканов В.А., Дрозд Ю.В.
Голова комісії наголосив в котре департаменту екології , природних ресурсів

та  паливно-енрегетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  на  необхідність  проведення  інвентаризації  та  ревізії  щодо  стану
ПЗФ  області,  бо  вже  не  вперше  порушуються  питання  щодо  виправлення
помилок.

З  метою  збереження  цінних   природних,   ландшафтних   комплексів  та
об’єктів,  додержання  режиму  охорони  заповідних  природних  комплексів  та
об’єктів,  а  також  для  подальшого  розвитку  заповідної  справи  в  області,
розширення  площі  природно-заповідного  фонду  та  формування  екомережі,  за
результатами  обговорення  голова постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на
голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Підтримати  запропонований  проект  рішення  обласної  ради  з  даного

питання.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 77 (додаються).

4. Про стан виконання обласної програми створення страхового фонду
документації  на  2019-2021  роки,  затвердженої  рішенням обласної  ради від
11 грудня 2018 року № 595.

Слухали: інформацію  заступника  директора  Державного  архіву
Кіровоградської  області  Покотило О.А. про стан виконання обласної  програми
створення  страхового  фонду  документації  на  2019-2021  роки,  затвердженої
рішенням обласної ради від 11 грудня 2018 року № 595.



За наданою інформацією, із 7 запланованих на 2021 рік об᾽єктів фактично
профінансовано  6  об᾽єктів  (у  заходах  програми передбачалось  фінансування  у
2019-2020 роках),  на які  створено страховий фонд документації:  5 об᾽єктів КЗ
"Центральноукраїнський  науковий  ліцей-інтернат  Кіровоградської  обласної
ради"  на  суму  30,853  тис.  грн.  (обласний  бюджет),  виготовлено  49  аркушів
формату А4; 1 об᾽єкт ОКВП "Дніпро-Кіровоград" на суму 2,278 тис. грн. (власні
кошти підприємства), виготовлено 75 аркушів формату А4. Загалом, з початку дії
програми, із 26 запланованих заходів на три роки виконано 15 заходів програми,
її заходи профінансовано на 40 %.

В обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В.
За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування наступну пропозицію:
“1. Інформацію взяти до відома.
2. Визнати  стан  виконання  заходів  обласної  програми  створення  страхового

фонду  документації  на  2019-2021  роки  незадовільним  у  зв’язку  із  недостатнім
фінансування з обласного бюджету відповідних видів робіт,  передбачених даною
програмою.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 78 (додаються).

5. Про  обласну програму створення страхового фонду документації на
2022-2024 роки.

Слухали: інформацію  заступника  директора  Державного  архіву
Кіровоградської  області  Покотило  О.А.  про  обласну  програму  створення
страхового фонду документації  на 2022-2024 роки,  підставою для розроблення
якої  є  переліки  об’єктів  і  споруд  систем  життєзабезпечення  населення,
транспортних  зв’язків,  об’єктів  будівництва  промислового  і  цивільного
призначення,  культурної  спадщини  та  унікальних  документальних  пам’яток,
переліки  техногенно й екологічно небезпечних та інших об’єктів, номенклатура
виробів  та  продукції,  документація  на  які  підлягає  закладанню  до  обласних
(регіональних) СФД.

За  наданою  інформацією,  виконання  Програми  забезпечить  планомірне
продовження  створення  обласного  СФД,  що  дозволить  у  разі  необхідності
(відсутності,  втрати,  псування  або  недоступності  оригіналів  документів)
своєчасно  забезпечити  органи  влади  та  сили  по  ліквідації  наслідків  аварій  та
катастроф  документами  страхового  фонду,  потрібними  для  оперативного
проведення відбудовчих робіт, а також у найкоротші терміни провести будівельні
та відбудовчі роботи на підприємствах, які мають важливе значення для сталого
функціонування економіки області

У обговоренні взяли участь: Шевчук А.С., Дрозд Ю.В.
За результатами обговорення головуючий поставив на голосування наступну

пропозицію:
“1. Інформацію взяти до відома.



2. Підтримати  запропонований  проект  рішення  обласної  ради  з  даного
питання.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 79 (додаються).

6. Про   хід  виконання  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  на  2021  рік,  погодженої  рішенням  Кіровоградської  обласної
ради від 25 вересня 2020 року № 808 (із змінами).

Слухали: інформацію заступника генерального директора ОКВП “Дніпро-
Кіровоград” Романюка М.О. та керівника групи з впровадження інвестиційних та
інших  проектів  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  Кравченка  Р.М.  щодо  виконання
ліцензіатом з централізованого водопостачання та водовідведення інвестиційної
програми на 2021 рік,  зокрема у частині цільового використання інвестиційної
складової у структурі встановлених тарифів на оновлення основних фондів.

Враховуючи  лист  НКРЕКП  від  28  серпня  2021  року  №  9847/19.2.1/7-21,
встановлено, що програма виконана на 40 %.

У обговоренні взяли участь: Кайдаш Ю.А., Дрозд Ю.В.
Зважаючи,  що  доповідачі  не  надали  повної  та  конкретної  інформації  на

запитання про виконання по напрямках даної програми, відсутність генерального
директора підприємства за станом здоров’я, за результатами обговорення голова
постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Перенести  розгляд  даного  питання  з  метою  його  розгляду  на  засіданні

постійної  комісії  за  участю  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”
Ілика Р.І.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 80 (додаються).

7. Про   лист  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  від  15  листопада  2021  року
№ 2749/08/07-21 щодо необхідності внесення змін до інвестиційної програми
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2022 рік.

Слухали: інформацію заступника генерального директора ОКВП “Дніпро-
Кіровоград” Романюка М.О. та керівника групи з впровадження інвестиційних та
інших  проектів  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  Кравченка  Р.М.  стосовно
обґрунтувань  внесення  змін  до  погоджених  рішенням  обласної  ради  від
17 вересня 2021 року № 151 інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
на 2022 рік та плану розвитку ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  на 2022-2026 роки,
викладених у листі підприємства від 15 листопада 2021 року № 2749/08/07-21.

У  обговоренні  взяли  участь:  Кайдаш  Ю.А.,  Дрозд  Ю.В.,  Шевчук  А.С.,
Коваленко С.П., Волканов В.А.



Враховуючи  уточнення  підприємства  до  наданих  змін,  за  результатами
обговорення  голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на  голосування
наступну пропозицію:

“1. Інформацію взяти до відома.
2. Внести на розгляд Кіровоградської обласної ради питання “Про погодження

внесення змін до інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2022 рік та
плану розвитку ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2022-2026 роки”.

3. Доповідачем  з  даного  питання  визначити  Ілика  Романа  Ігоровича  -
генерального директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 81 (додаються).

8. Про  внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року
№ 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.

Слухали: інформацію  виконуючого  обов'язки  директора  департаменту
фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Анісімової  А.М.  та
голови постійної комісії обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій
Коваленка  С.П.  щодо  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  23 грудня
2020 року № 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”, а
саме: 1) збільшити доходи обласного бюджету на 122278700 грн, у тому числі:
збільшити доходи загального фонду на 100484900 грн, у тому числі доходи без
трансфертів – на 53000000 грн, за рахунок субвенцій з державного бюджету – на
35850000  грн,  субвенцій  з  інших  місцевих  бюджетів  –  на  11634900  грн;
збільшити доходи спеціального фонду на 21793800 грн, у тому числі доходи без
трансфертів – на 993400 грн, за рахунок субвенцій з державного бюджету – на
16147100  грн,  субвенцій  з  інших  місцевих  бюджетів  –  на  4653300  грн;  2)
збільшити видатки обласного бюджету на 122278700 грн (загальний фонд – на
19115211 грн, спеціальний фонд – на 103163489 грн).

У обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В., Кайдаш Ю.А.
За результатами обговорення голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
“1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації  та

постійній комісії обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій, під час
розгляду  питання  “Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  23  грудня
2020 року  №  16  “Про  обласний  бюджет  Кіровоградської  області  на  2021  рік”
збільшити видатки з обласного бюджету на 2021 рік по головному розпоряднику
коштів департаменту капітального будівництва та інвестиційної діяльності на суму
150 тис.грн з метою завершення виготовлення проектно-кошторисної документації
(корегування) по КНП “Станція переливання крові Кіровоградської обласної ради”.

3. Погодити запропонований проект рішення обласної ради з даного питання  з
урахуванням пропозиції постійної комісії обласної ради.”.

Інших пропозицій не надійшло.



Голосували: “за”- 4 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 82 (додаються).

9. Про   прогноз  обласного  бюджету  Кіровоградської  області  на
2022-2024 роки.

Слухали: інформацію  виконуючого  обов'язки  директора  департаменту
фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Анісімової  А.М.,
голови постійної комісії обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій
Коваленка  С.П.  про  запропонований  та  схвалений  розпорядженням  голови
обласної  державної  адміністрації  прогноз  обласного  бюджету  Кіровоградської
області на 2022-2024 роки..

У обговоренні взяв участь: Дрозд Ю.В.
Враховуючи,  що  реалізація  даного  проєкту  рішення  визначає  загальний

напрямок бюджетної політики на середньостроковий період і  є орієнтиром для
складання проєкту обласного бюджету на 2022 рік, за результатами обговорення
голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на  голосування  наступну
пропозицію:

“1. Взяти до відома запропонований проект рішення обласної ради з даного
питання”.

Інших пропозицій не надійшло.

Голосували: “за”- 4 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 83 (додаються).

Різне

Бажаючих виступити з питання роботи засідання постійної комісії чи будь-
яких інших тем не було.

Дрозд Ю.В. подякував всім присутнім членам комісії за участь  у засіданні
нашої комісії та оголосив засідання  закритим.

Голова постійної комісії       Ю. Дрозд

Секретар постійної комісії       А.Тесленко


